

نظام المرور الأخضر Green Pass System

شروط لدخول الموظفين والمراجعين لجميع الجهات الاتحادية Mandatory for entry to all Federal entities for both employees & visitors

التداءً من الاثنين Starting Monday 3 . 1 . 2022

Fully Vaccinated Employees and Visitors

- Entry is permitted for those who received both doses of any approved Covid-19 vaccine and booster shots and their status on Al Hosn is Green.
- All individuals who received two doses of any approved Covid-19 vaccine and booster shots must get a PCR test every 14 days to ensure the continuity of their Al Hosn status to remain Green.

Exempted Employees and Visitors

- Entry allowed for individual exempted from vaccination whose status on Al Hosn is Green.
- Individuals exempted from vaccination must get a PCR test every 7 days to ensure the continuity of their Al Hosn status to remain Green.

Children

Children below 16 years old whose AlHon status is Green are allowed entry without the need for any lab testing.

Unvaccinated Employees and Visitors, or those whose Al Hosn status is Grev

- Individuals who did not receive the Covid-19 vaccine are not permitted entry to Federal entities.
- Individual whose Al Hosn status is Grey are not permitted entry to Federal entities given that their PC test validity has expired.

فئة المطعمين من الموظفين أو المراجعين

- يسمح بالدخول للأشخاص الحاصلين على جرعتين من أي لقاح كوفيد-19 معتمد في الدولة، والجرعات الداعمة له، والذين تظمر صفتهم في تطبيق الحصن باللون الأخض.
- يلتزم جميع الحاصلين على جرعتين من أي لقاح كوفيد-19 معتمد والجرعات الداعمة له بإجراء فحص 868 كل 14 يوماً؛ وذلك لضمان استمرارية ظهور صفتهم في تطبيق باللون الأخضر.

فئة الموظفين أو المراحعين المستثناة من التطعيم

- يسمح للفئات المستثناة من التطعيم بالدخول ممن تظهر صفتهُم في تطبيق الحصن باللون الأخضر.
- تلتزم الفئة المستثناة بإجراء فحص PCR كل 7 أبام، وذلك لضمان استمرارية ظهور صفتهم في تطبيق الحصن باللون الأخضر.

فئة المراجعين من الأطفال

يسمح للأطفال دون ال 16 عاماً بالدخول للجهات ممن تظهر صفتهم فى تطبيق الحصن باللون الأخضر دون أن يطلُّب منهم أجراءً أية فحوصات مخبرية.

فئة الموظفين أو المراجعين غير المطعمين أو تظهر صفتهم باللون الرمادي في تطبيق الحصن

- يمنع دخول الأشخاص غير الحاصلين على لقاح كوفيد-19 للحمات الاتحادية.
- بمنع دخول الأشخاص الذين تظهر صفتهم في تطبيق الحصن باللون الرمادي للجهات الاتحادية؛ نظراً لانتهاء الفترة المحددة للإجراء فحص ال PCR الخاص يهم.

للمزيد من المعلومات يرجى مسح الشفرة

For more information please scan the QR code

